
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  09.06.2021 
 
Sander Eide Aase og Mia Holdhus sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
Vestland Ungdomsutval er glad for at dette prosjektet kjem i gang, det er viktig for oss med 
ras- og trafikksikre vegar i heile fylket. Me håpar på fleire slike saker!» 

 
Avrøysting 
Aase og Holdhus sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Uttale frå Vestland ungdomsutval 
Vestland Ungdomsutval er glad for at dette prosjektet kjem i gang, det er viktig for oss med ras- og 
trafikksikre vegar i heile fylket. Me håpar på fleire slike saker! 
 


